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Beşiktaş Kulübü Başkanı Fikret Orman, işlerinin Beşiktaş'a hizmet etmek olduğunu
söyledi. Orman, kulübün olağan divan kurulu toplantısında yaptığı konuşmada, son dönemde
borç konusunda camia içinde yaşanan polemiklere tepki göstererek, "Hepimiz Beşiktaş'a hizmet
için karşınıza geldik, oy istedik. İşimiz iç çatışma değildir. İşimiz dışa karşı Beşiktaş'ın temsili ve
şimdi olduğu gibi Beşiktaş'ı Türkiye'nin en büyük kurumu yapmaktır." dedi.

Kulübün tüzüğünde her şeyin net şekilde ifade edildiğini kaydeden Orman, "Yönetim kurulunun
yetkisi bellidir. Beşiktaş'ta yönetim kurulları kulübü yönetmek için seçilir. Denetleme kurulu da
tüzükte bellidir. İşimiz kavga etmek değil, Beşiktaş için mücadele etmektir. Sinerjiyi içe
harcamamak lazım. Herkes birbirini sevmek zorunda değil. Tek amacımız Beşiktaş için mücadele
etmektir." diye konuştu.

Bazı konuşmaların kendilerini ve kulüp için mücadele eden herkesi rencide ettiğini vurgulayan
Fikret Orman, Galatasaray ve Fenerbahçe kulüplerinden örnekler verdiği konuşmasını şöyle
sürdürdü:

"İki hafta önce bir güzide kulübümüzün bir genel kurulu, bir başka güzide kulübümüzün de divan
kurulu vardı. (Galatasaray) Orada '1,5 milyar borcumuz var, yolun sonuna geldik. Mallarımız
ipotekli, biz bunları satmak durumundayız, bunları satamazsak oyuncularımızın maaşlarını
ödeyemeyiz' bütün kamuoyu önünde durumu açıkladılar. Stadı bir şekilde yaptılar. Rencide
olmasınlar diye başka bir şey söylemek istemiyorum. O kulübümüze baktığımız zaman stadı
yapmış, sponsorluk ilişkilerini tamamlamış, statlarının haricinde bütün mağaza organizasyonunu
yapmışlar. Takımları Avrupa kupalarına gidebilmiş, Şampiyonlar Ligi'ne gitmişler. Gelirler elde
etmişler. Futbol, basketbol takımlarını, oyuncuları kadroları var."

Galatasaray'ın genel kurulunu değerlendirdikten sonra Beşiktaş'ın durumuna değinen Orman,
"Bir de bizim geldiğimiz güne dönelim. Beşiktaş'ın bir stadı var mı, yok. 3 misli kendinden fazla
bütçeyle oynayan iki rakibi var. 330 milyon dolar borcu var. Ortada takım var mı, 4.'lüğe veya
5.'liğe oynuyor. İtibarı var mı, mal alabiliyor mu, Avrupa'ya gidebiliyor mu? 2 sene gidemedik.
'Malımızı ipotek edelim, şurayı satalım' dedik mi? Bir kuruş istedik mi? Beşiktaş'a geldiğimiz
gündeki piyasa değeri ile şu anki durumu kontrol eder misiniz?" 

"BEŞİKTAŞ'I YÖNETENLER HAYSİYETLİ İNSANLARDIR" 
Tesisleri ne zorluklarla yaptıklarını herkesin bildiğini anlatan Orman, şunları kaydetti: 
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Tesisleri ne zorluklarla yaptıklarını herkesin bildiğini anlatan Orman, şunları kaydetti: 
"Fenerbahçe'nin borcu açıklandı. '370 milyon dolar derneğimizin borcu var' denildi. Bir kişi de
çıktı da 'nerede bunun konsolide borcu' dedi mi? Hiç konuşuldu mu? Fenerbahçe ayrı kulüp mü,
orada bunlar konuşulurken kimse konuşmuyor, biz sabahtan akşama bunu konuşuyoruz.
Kimsenin gizlediği mi var? Her zaman söyledim, Beşiktaş'ı yönetenler haysiyetli insanlardır."

Denetleme kurulunun sadece kendileriyle muhatap olmadığını belirten Fikret Orman, "Başkanı ve
üyeleri buradadır. Bırakın benimle arkadaşlarımla dahi iması bile olamaz. Dolaylı dolaysız
konuşması bile olamaz. Denetleme kurulu bir tek bizimle muhatap değildir. Yeminli mali müşavir,
SPK denetliyor. Bir de basınımız var. Bunların olduğu yerde yalan mı beyan ediyoruz?
Beşiktaşlıları mı kandırıyoruz, sizi kandırdık mı. Beşiktaş'ın temsiliyle alakalı yönetim kurulunun
rencide ettiği bir şey gördünüz mü? Şu anda sokaktaki insanlar Süleyman Seba gibi yönetildiğini
konuşmuyorlar mı? Stat yaptık burada amele gibi çalıştık." ifadelerini kullandı. 

"HERKESİN KISKANACAĞI NOKTADAYIZ" 
Futbol ve basketbol takımının şahlanmış şekilde gittiğini kaydeden Orman, "Herkesin kıskanacağı
noktadayız. Değen nazarları da görüyorsunuz. Neyi paylaşamıyorsunuz? Divan kurulu 'kağıtları alt
alta yazdık topladık' diyor. Böyle bir muhasebe mantığı olabilir mi? Muhasip üyeme 'gidin, izahat
verin' dedim. Başkan gerek olmadığını söylemiş. Galatasaray 1,5 milyon lira ile yolun sonuna
gidiyor. Biz 2,5 milyon lirayla güllük gülistanlık durumdayız. Kulübü 330 milyon dolar borçla
aldığımız da sadece 100 milyon dolar faiz ödedik. Ortada gelirimiz, stadımız yokken ödedik. Bu
stadın her milimetresinde alın terimiz var. Sadece ağustos ayında 65 bin kilometre yol yaptım."
şeklinde konuştu.

Kendilerinin aldıkları avansları da borç hanesine yazdıklarını vurgulayan Orman, "Eskiden bunlar
borcun içinde gösterilmiyordu. Varlıkları düştüğümüzde 1 milyar 200 milyon küsur lira borcumuz
var. Şu anda kendi uçağımızla gider hale geldik. Dünya çapında imrenilecek sponsorluklar
yapmıyor muyuz? Sponsorluk gelirimiz yoktu, bunları kim oluşturdu."

Divan kurulunda yapılan eleştirilere de tepki gösteren Orman, "Hep aynı insanlar yönetim
kuruluna sallayacaklar. Onun yeri genel kuruldur. Beşiktaş'ın kavgaya ihtiyacı yok. Sokaktaki
Beşiktaşlılar çok mutlu. Niye kavga edelim, ne gerek var? Beşiktaş'ın borcunu yüksek göstermek
kime ne sağlayacak? Yatırım yapacaksınız, ona sponsor bulacaksınız, inşaat yapacaksınız
bundan suçlu olacağız." değerlendirmesinde bulundu.

Stat içinde bir müze yapacaklarını ve stat turlarının başlayacağını kaydeden Orman,
"Dolmabahçe ile anlaşma yapıyoruz. 250-300 bin insan gezecek. Mağazalarımıza sokacağız,
yanlış mı yapıyoruz? 15 gün içinde açılışını yapacağız. Lokantalar açılacak. Ofisler yapıyoruz,
yanlış mı yapıyoruz?" diye konuştu. 

"BİZ YALANCI DEĞİLİZ" 



Başkalarının 20 yılda yapamadıklarını kendilerinin 4 senede gerçekleştirdiklerini anlatan Orman,
şöyle konuştu:

"Biz yalancı değiliz, haysiyetli insanlarız. Bizim aldığımız tabloyla başkalarının aldığı tabloyu
karşılaştırın. 'Yanan evin içine girdiler' demiyor muydunuz? Şimdi sokakta yürüyüşümüzü nasıl
hissediyoruz. Borçlar bilançodan alınıp alt alta yazılarak yapılamaz. Şöyle bir cümle var, 'geçen
ben senin anneni Vodafone Arena'da gördüm', 'Ben senin anneni' kesersen farklı noktalara
götürür. Bunu da alt alta yazmak farklı noktalara götürür. Kimseyle kavga için gelmedik. Kimsenin
haysiyetimizle oynamasına izin vermeyiz. Siz de buna izin vermemelisiniz."

Kendilerinin gizli bir ajandaya sahip olmadığını vurgulayan Fikret Orman, "Son bir senede çok
çalıştık. Bazılarınızı ihmal etmiş olabiliriz. Beş dakikamız olmuyor. Benim de çocuklarım var, işim
gücüm var. Biz Beşiktaşlıyız, burnu büyüklük olmaz. Sizin içinizden geldik, sizin içinize
döneceğiz. Tek amacımız var, döndüğümüzde bir araya geldiğimiz zaman itibar gören insanlar
olmak." diye konuştu. 

"BEŞİKTAŞ FETÖ'YE EN AZ BULAŞMIŞ CAMİADIR"
Hatalar da yaptıklarını vurgulayan Orman, eleştirilerin ardından yaptığı konuşmada,
"Yetişemediğimiz konular oluyor. Bunları değerlendiriyoruz. İstiyoruz ki Beşiktaş'a değer katacak
insanlar yönetime gelsinler, başkan olsunlar. Bu kaliteyi tutturamazsak insanlar kaçarlar.
Hamdolsun bütün camiaların içinde FETÖ'ye bulaşmış en az camia Beşiktaş camiasıdır."
değerlendirmesinde bulundu.

Vodafone Arena'nın ismine değinen Fikret Orman, "Bizim İnönü'nün ismini kaldırmak gibi bir
niyetimiz niye olsun, biz siyasetçi miyiz? Vodafone, ismi için Beşiktaş'a senede 15-16 milyon
dolar para veriyor. Vodafone'la yapılan anlaşma kıskanılan bir anlaşma. Biz İnönü'nün siyasetini
değerlendirecek bir iş yapmıyoruz. Biz siyasi kurum değiliz spor kulübüyüz." diye konuştu.

Eski başkan Yıldırım Demirören dönemini de araştırdıklarını kaydeden Orman, şunları söyledi:

"Demirören dönemini araştırdık. Seyahat giderleri var, verilen biletler var. Veren suçlu da alan
suçlu değil mi? Bu işin sonucunda bir şey çıkmayacak. 'Demirören'in verdiklerini kardeş payını
yapalım' dedik. Yarısını başkan bize bağışlasın ve bir noktaya geldik. Kendisiyle uzlaştık." 

BORÇ DA AÇIKLANDI 
Divan kurulu toplantısında kulübün borcu da açıklandı. Denetleme kurulu başkanı Feyyaz Tuncel,
kulübün borcunun brüt 1 milyar 524 milyon 905 bin 17 lira olduğunu bildirdi. Alacakların
düşmesiyle borcun 1 milyar 257 milyon 762 bin lira olduğu kaydedildi. 
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Ukrayna'da savaşın
sonucunda ne olacak? İşte…
yanıtı belirleyecek 5 faktör
ve bundan sonrasına dair
senaryolar...

#RUSYA UKRAYNA SAVAŞI

Yaptırımlar ve tuhaflıklar...
Rus halkının savaşa bakış…
açısı değişti mi? Putin'e
destek nasıl?
#RUSYA

Doğum gününde bombalar,
hastanede mahsur kanser…
hastaları... Savaş en çok
çocukları vurdu!
#UKRAYNA RUSYA SAVAŞ

https://www.hurriyet.com.tr/dunya/ukraynada-savasin-sonucunu-belirleyecek-5-faktor-ve-bundan-sonrasina-dair-senaryolar-42015854
https://www.hurriyet.com.tr/haberleri/rusya-ukrayna-savasi
https://www.hurriyet.com.tr/dunya/gariplikler-putine-mi-yarar-42015272
https://www.hurriyet.com.tr/haberleri/rusya
https://www.hurriyet.com.tr/dunya/dogum-gununde-bombalar-hastanede-mahsur-kanser-hastalari-savas-en-cok-cocuklari-vurdu-42014312
https://www.hurriyet.com.tr/haberleri/ukrayna-rusya-savas

	Fikret Orman'dan Fenerbahçe ve Galatasaray açıklaması
	Beşiktaş Başkan Fikret Orman, Siyah-beyazlı kulübünü Divan Kurulu'ndan Galatasaray ve Fenerbahçe hakkında açıklamalarda bulundu.
	BAKMADAN GEÇME!
	Ukrayna'da savaşın sonucunda ne olacak? İşte yanıtı belirleyecek 5 faktör ve bundan sonrasına dair senaryolar...
	Yaptırımlar ve tuhaflıklar... Rus halkının savaşa bakış açısı değişti mi? Putin'e destek nasıl?
	Doğum gününde bombalar, hastanede mahsur kanser hastaları... Savaş en çok çocukları vurdu!




